2016 加州中文教師協會正式選舉通知
2016 CLTAC formal ELECTION Announcement
尊敬的各位會員：
今年的選舉提名工作已經順利完成。加州中文教師協會選舉委員會根據協會章程，確認了本屆會長候選人一名和副會長候選人三名，按照姓名的筆畫順序，他們分別是：
會長候選人：
高立偉博士
副會長候選人：
葛浩德博士
副會長候選人：
唐樂 
副會長候選人：
謝超 
Dear CLTAC Members,

The nomination process of this year’s CLTAC election has been completed successfully. In accordance with the CLTAC bylaws, the committee has approved one president candidate and three vice presidents’ candidates, they are (in alphabetical order):

President Candidate:  

Dr. Gao, Liwei 


Vice President Candidate:  
Dr. Green, Frederik H.

Vice President Candidate:
Miss Tang, Le    
Vice President Candidate:
Mr. Xie, Chao     

選舉委員會決定將自10月7日到10月20日進行正式投票選舉。
The official ELECTION will start on 7th of October and end on the 20th of October (by mid-night of that day.)

為確保選舉的民主性，透明性和有效性，仍然在網上進行選舉，選舉網頁現已連結到加州中文教師協會的官方網（http://www.cltac.org），請各位會員上網進行選舉。選舉的具體做法如下：
To ensure that the election is democratic, transparent and valid, this year’s Election will be conducted online. The Election webpage has been linked to CLTAC’s official website （http://www.cltac.org）. The Election process will be governed by the following rules and procedures:  
1． 所有本年度註冊會員，包括終身會員都可以參加選舉。每張選舉表由兩部分組成，第一部分，會員填入個人資訊，包括會員的姓名和電子郵件。第二部分，是會員投票，會員可以選舉候選人，也可以選舉其他人，如選舉其他人，請在候選人下面的方框內，填入其姓名。
2． All current (2016) registered CLTAC members, including life members, are eligible to participate in the election. The election voting form consists of two sections. In first section, the voter will fill in his/her personal information, including name and email address.  The second section is the election drop box.  The voter has a choice to choose either the candidate or “other”. If he/she chooses “other” in the drop box, he/she also needs to fill in the name of his/her choice.
3． 由加州中文教師協會網頁負責人，設計和維護選舉提名網頁，並負責統計選舉結果等事宜。
The CLTAC webmasters will jointly design and maintain the election webpage, and will be responsible for calculating the election results and reporting them online.  

4． 為避免亂碼，表項統一用英文填寫。
To prevent data from being corrupted, the election form must be filled out in English only.  

5． 在選舉日期結束時間前，會員可以更改選舉投票，以最後一次投票為準。 
Voters can change their elections before the deadline; however, only their last elections will be counted.   

6． 關閉選舉箱後，先進行整理，然後由學會秘書與會員資訊對比，再給會員發送電子郵件確認其選舉。最後統計選舉票數。
After the election is closed, the membership status of each voter will be verified, and a confirmation email will be sent to each voter. Once the information is verified, the election will be officially recorded.    

7． 為確保會員的隱私權，統計好的票數送交選舉委員會所有成員，隱去會員資訊。如有疑問，網頁負責人可以向選舉委員會提供原始提名證據。
To protect the privacy of voters, the final results will be sent to all members of the election committee without voter information. Voter information will only be used as evidence of original election in case of dispute. 

我們殷切希望會員能踴躍參加選舉。
We sincerely hope that members will actively participate in the election. 
2014 加州中文教師協會選舉委員會：林柏松，常小林，伍淑子 
2014 CLTAC election committee: Patrick Lin; Xiaolin Chang; Christina Wu Yee
